
V Hodkovicích n. M. i
klienti Domova pro
osoby se zdravotním
postižením dostávají
šanci šťastně žít a
pracovat
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Hejtman LK Martin Půta 19. června pokračoval v  pravidelném setkávání se se zastupiteli
obcí a měst a občany Libereckého kraje, tentokrát navštívil Hodkovice nad Mohelkou.

Po celý den jej bude doprovázet starosta Antonín Samek, který je ve funkci od roku 1994.

Před pátým letošním setkáním hejtmana s veřejností, které se konalo odpoledne v Obřadní síni
městského úřadu, hejtman postupně navštívil firmu Monroe, ZŠ T. G. Masaryka a prohlédl si
sportovní halu a viadukt u nádraží, které jsou v havarijním stavu.

Ve společnosti Monroe si hosté prohlédli výrobu tlumičů a poté zavítali do nové haly na výrobu
výfuků.

Ředitelka ZŠ  Dana Kolomazníková a její zástupce Jaroslav Fiala provedli hosty celou školou,
včetně sportovního hřiště, a pochlubili se úspěchy žáků i novým moderním vybavením tříd.

„Možná jako jediná škola v Libereckém kraji máme interaktivní stůl a každá třída je vybavena
samozřejmě i interaktivními tabulemi,“ dodala ředitelka.

(viz také: http://youtu.be/kA5gP_328Cc .poté

Hejtman si poté prohlédl v přítomnosti ředitele KSS LK Jana Růžičky viadukt u nádraží, který je
v havarijním stavu a omezuje i kvůli své malé výšce provoz na silnici.

Předpokládá se zrušení klenby původního viaduktu a prohloubení vozovky, aby se zvýšila
průjezdnost, a také bezpečnost, takže budou instalovány i semafory. Podle ředitele KSS LK
projekt je připraven k realizaci a v nejbližší době se na rekonstrukci začne pracovat.

Ještě v horším stavu je sportovní hala, která pro svůj nebezpečný havarijní stav zřejmě půjde

http://youtu.be/kA5gP_328Cc%20.pot%C3%A9


k zemi. Kvůli statice je již odepřena dřevěnými kůly. Po jejím stržení by chtělo město postavit
halu novou.  

(viz také: . http://youtu.be/eumj64-Mx9M)

Po pracovním obědě se starosty okolních obcí v restauraci hotelu U Arcivévody Štěpána se
hejtman stavil na krajském kole Atletického trojboje všestrannosti a Adamem pro žáky 1. – 5.
tříd ZŠ Libereckého kraje (50 m, skok daleký a hod míčkem) v  Turnově 

(viz také: http://www.youtube.com/watch?v=TLhTzrVhgxY

Poté navštívil Dům s pečovatelskou službou a Domov a Centrum aktivity v Hodkovicích n. M.,
kde jej přivítala vedoucí DPS Hana Čermáková a ředitelka Domova a Centra aktivity Jana
Lochmanová. Hejtman pobesedoval v  Domě s klienty, senioři se například pochlubili výletem
na Frýdlantsko i do okolí města z grantu města. Podle starosty bylo postavení Domu jeden
z největších úspěchů jeho kariéry.

Ředitelka Domova a Centra aktivity, příspěvkové organizace LK, Jana Lochmanová, jež
spravuje Domov pro osoby se zdravotním postižením, který se právě rekonstruuje, Chráněné
byty a dílny v Hodkovicích n. M. a také nově Chráněné byty Na Rybníčku v Liberci, nechvalně
známé bývalé služební byty krajských radních.

„V těchto libereckých bytech žije šest lidí a z toho již pět chodí do práce. Z toho máme velkou radost,“
prozradila ředitelka.

Další chráněné byty se podle ní staví nedaleko původního Domova.

„Jsme rádi, že se nám daří poslat lidi do života, osamostatňují se ve skupinových bytech. Ohromně
rozkvetou, a když ještě dostanou práci, jsou šťastní,“ dodala.

(viz také: http://www.youtube.com/watch?v=AxlBN9T7KF8

Na závěr návštěvy přijel hejtman na pozvání prezidenta Aeroklubu Hodkovice n. M. Karla
Jaschkeho na hodkovické, dříve svazarmovské, letiště. Letadlo Cessna 172 již bylo připraveno
na travnaté letištní dráze, a tak plně obsazené čtyřmi osobami, pilotované Miloslavem
Fišerem, velitelem letového provozu, se vydalo na vyhlídkový let směrem, jak jinak, na Hrádek
nad Nisou.

Přestože se mu do vzduchu moc nechtělo, po dvaceti minutách letoun bezpečně přistál

 „Děkuji za možnost se proletět nad Libercem, Ještědem, Podještědím i Hrádkem. Je to trochu něco
jiného, než velké letadlo. Trochu se to houpalo,“ řekl hejtman po měkkém dosednutí Cessny.

„Fungujeme na bázi spolku a tak platíme příspěvky. Máme 4 motorová letadla a 6 kluzáků. Největší
investice, která nás čeká, je výměna radiostanic,“ řekl mimo jiné Miloslav Fušer s tím, že mladí
lidé, kteří by měli zájem o létání a činnosti s tím související, se mohou kdykoli přihlásit.

http://youtu.be/eumj64-Mx9M
http://www.youtube.com/watch?v=TLhTzrVhgxY
http://www.youtube.com/watch?v=AxlBN9T7KF8


Viz také:  http://www.youtube.com/watch?v=ckpmSvwmJmQ

Na besedě s občany a zastupiteli města zazněla tradiční témata – financování staveb z Ropu,
doprava, ale i nové -  například  zda by bylo dobré, aby Liberec a Jablonec n. N. braly ohledy i na
potřeby okolních obcí.

Došlo i na novou sportovní halu, na jejíž velikosti se zatím zastupitelé nemohou dohodnout.
Hejtman připomněl, že v krajském rozpočtu bude na dotačních fondech na sport 30 mil. Kč,
takže je možné podpořit i stavbu nové haly.

„Viděli jsme v Hodkovicích věci, které se daří, jako škola nebo Domov a Dům. I firma Monroe
prosperuje a přislíbila nová pracovní místa. Poprvé v historii Dne s hejtmanem jsem dotyčné město
viděl z výšky, a tak návštěva města byla opravdu zajímavá,“ hodnotil hejtman.

Starosta připomněl, že spolupráce s krajským úřadem je velmi dobrá.

„Dají se řešit problémy, které jsou  na  stole, jinak bychom tu neměli co dělat,“ doplnil Antonín
Samek.

Viz také: http://www.youtube.com/watch?v=0TJup0Xr0r4

Další Den s hejtmanem se uskuteční v závěru  srpna v Železném Brodě a v září Chrastavě.
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